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UKRAJINA: Ukrajinská protiofenziva zmařena: Drzý plán ruského velení odzbrojil
Zelenského a jeho vojáky.

Vojenský zpravodaj Alexander Koc tvrdí, že riskantní plán ruského velení zmařil
ukrajinskou protiofenzivu

Proč se “protiútok” odkládá? Protože jeho načasování přervalo velení ruské armády. Foto: Tisková
služba ruského ministerstva obrany/TASS

Alexander Koc

Do zóny SVO dorazila vlna veder. Země vyschla, ztvrdla jako kámen. Tanky se už v blátě neutopí.
Ukrajina však s útokem nespěchá. I když to slíbila. Proč se “protiofenzíva” odkládá? Protože jeho
načasování narušilo velení ruské armády.

To znamená, že Ukrajina měla vše připraveno k ofenzívě. Jediné, co se nepodařilo, bylo v tichosti
shromáždit síly a přesunout celou tuto armádu vojáků a techniky na frontovou linii. Teď ukrajinští
představitelé říkají, že jim ještě něco chybí, že by měli ještě chvíli počkat, shromáždit další síly,
získat více zbraní ze Západu. Ve skutečnosti jde o dobrou práci ruských zpravodajských služeb a
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rozumný přístup ke zničení nejnebezpečnějších zbraní, které byly do Kyjeva poslány. Především
prostředky protivzdušné obrany.

Navíc Rusko má novou techniku – nový přístup k ničení ukrajinských vojenských cílů. Jedná se o
modernizaci starých bomb FAB-500, kterých je mnoho, přidali jim naváděcí systém a křídla, udělali
je klouzavé. A letadla je nyní nemusí shazovat nad cílem s rizikem, že je zasáhne nepřátelská
raketová a protiletadlová palba, ale zasáhnou je hluboko na území nepřítele, aniž by vstoupily do
zóny protivzdušné obrany nepřítele.

SÁZKA, KTERÁ VYŠLA

Druhou výhodou jsou údery proti skladům munice a vojenského vybavení. Již dříve mě čtenáři
“Komsomolky” a posluchači rádia “KP” mučili otázkou: Proč nebijeme tanky nepřítele dříve, než
přijedou na frontu, proč neničíme mosty a železnice? Nemám ve zvyku ruské ministerstvo obrany jen
chválit, ale právě teď vidíme jeho rozumný přístup k ničení západního železného bohatství dříve, než
se přiblíží k bojové zóně. Zdá se mi, že šlo o to počkat, až nepřítel začne před ofenzivou hromadit a
seskupovat vojska a techniku.

Je jasné, že tanky, náboje a granáty z Polska nebo Rumunska se nepřevážejí v kolonách po ukrajinské
dálnici za bílého dne. Jedná se o kusové transporty v noci. A je obtížné pronásledovat jeden nebo dva
nákladní automobily. Proto se čekalo, až Ukrajina shromáždí skupiny svých vojáků do obrněných
“pěstí” pro ofenzivu.

A tak téměř každý den začaly přicházet zprávy o našich úderech na vojenské sklady, kde byly
uskladněny zbraně a munice. Riziko se vyplatilo – tato sázka vyšla. Můžeme to vidět. Termín
ukrajinské “protiofenzívy” byl odpískán.

“PŘEBARVIT” SE TO NEPODAŘÍ

Třetí je zničení amerického systému protivzdušné obrany Patriot v Kyjevě. Jaké jsou zde důsledky?
Kyjev teď bude muset místo zničené baterie vzít něco z fronty na krytí hlavního města.

A dokud Ukrajina nenasytí svou frontu prostředky protivzdušné obrany, nebude postupovat. Protože
by to znamenalo předat všechny postupující síly ruskému letectvu, které by nepřítele jednoduše
odsekávalo z bezpečné vzdálenosti. AFU má samozřejmě přenosné protiletadlové raketové systémy,
jako jsou Stingery, ale to vše je krátkého dosahu. Nebude schopna pokrýt ofenzívu.

Co se stalo s Patriotem? Americký televizní kanál CNN začal všechny uklidňovat, jako by ruský
“Kinžál” vůbec nepoškodil baterii Patriot v Kyjevě. Údajně ani není nutné nic převážet k opravě … Je
možné vše na místě jen „přelakovat”.

A nebo možná jen není co převážet?

Viděl jsem epické video, na kterém se Patriot snaží odrazit Kinžál. Napočítal jsem 32 odpálení
amerických raket. A to bylo jen to, co bylo na videu. A co víc, natočily to obyčejné městské
bezpečnostní kamery. Teď je v Kyjevě povyk, uzavírají přístup k těmto kamerám. Soudě podle videa
došlo k jednomu výbuchu v místě, kde stál Patriot. To znamená, že se na místo dostal nejméně jeden
Kinžál.

Ukrajina tvrdí, že sestřelila šest Kinžálů. To je nesmysl. “Kinžál” je hypersonický, je téměř nemožné
ho sestřelit. Proto i ruský ministr obrany Sergej Šojgu musel poznamenat, že tolik “Kinžálů”, ani
nevypouštíme, kolik jich “sestřelí” …



Foto: Vladimir VELENGURIN

MIG – NOSIČ KINŽÁLŮ

Byly dvě verze – buď Patriot vypálil všechny své rakety na ruský “Kinžál” jen v panice. Pochopili, že
pokud je “Kinžál” zasáhne, všechny rakety v baterii Patriotů vybuchnou. Proto je ve spěchu vystřelili.

Druhou verzí je, že nejprve levné bezpilotní letouny Geran zasáhly cíle v Kyjevě. A když to naši lidé
online spočítali přímo na těch městských kamerách (a nedivil bych se, kdyby to bylo přesně tak!):
aha, 32 vystřelených raket, to je ono, Patriot prázdný, odzbrojený. Dali povel: je možné odpálit
“Kinžál”. A v čekací zóně se „kroutí“ MiG-31 – nosič “Kinžálu”. A dají mu rozkaz: je čas zaútočit.

Zajímavé je, že ruské ministerstvo obrany, aby ukončilo lži Ukrajiny a USA, muselo oficiálně
prohlásit: bylo zasaženo 5 odpalovacích zařízení a jedna radarová stanice systému Patriot.

STŘÍLET PO PŘÍČINĚ A NE PO CIHLÁCH

Uvidíme, jak se celá tato práce na vyřazení „tučných“ cílů na Ukrajině vyvine dál. Zatím je to opatrně
optimistické – celý ten svazek: rozvědka, letectvo, přehradná munice, Kinžály i pozemní vojsko.

Teď jsem přijel ze zóny SVO do Moskvy a ještě si nemohu zvyknout na to, že z tohoto světa někteří
stále požadují “zasáhnout rozhodovací centra” v Kyjevě. Cihlami!? Jsem hluboce přesvědčen, že je to
zbytečné plýtvání prostředky, s nimiž by se dalo dělat něco vážnějšího. Třeba teď – když zasahujeme
zbraně, které mohly být v první linii.

Proč jsme takové účinné údery neměli už dříve? Co s tím má společného dnešní zintenzivnění? Ano,
zřejmě jen vznik masivních cílů. Takové množství zničených vojáků, techniky a skladů jsme dosud
neviděli. Protože právě teď Kyjev přitáhl na frontu všechno, co mohl. A toto železo jen čekalo na
hodinu X, na povel k útoku.



No a my jsme svými údery posunuli čas tohoto povelu! Včetně toho úderu po Kyjevu.

To neznamená, že “protiofenzíva” nezačne. Zelenskij prostě nemá jinou možnost. Nyní je však nucen
ji odložit. A my, využívajíce toho, budeme moci pokračovat v systematickém ničení jeho armády.
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